
DAHİLİ TIP BİLİMLERİ MEZUNİYET ÖNCESİ TIP EĞİTİMİ DEĞERLENDİRME TOPLANTISI 

 

21 Aralık 2022 tarihinde gerçekleşen toplantıya Rektör Yardımcısı Prof. Dr. Ercüment Çiftçi, 
Tıp Fakültesi Dekanı Prof. Dr. Zafer Utkan, Dekan Yardımcıları Prof. Dr. Hüsnü Efendi ve Prof. 
Dr. Ayten Yazıcı, KOU Hastanesi Başhekimi Prof. Dr. Görkem Aksu, Dahili Bilimler Anabilim 
Dalları Başkanları, Mezuniyet Öncesi Eğitim Komisyonu Başkanı ve Tıp Eğitimi Anabilim Dalı 
temsilcisi katılmıştır.   

Açılış konuşmasında Tıp Fakültesi Dekanı Prof. Dr. Zafer Utkan, genel bir değerlendirmede 
bulunarak pandemi döneminden sonra yüz yüze eğitime geçilmesi ile sürecin daha düzenli 
olacağına inandığını belirtti ve toplantıların verimli geçmesini diledi. Türkiye Yeterlilikler 
Çerçevesi (TYÇ) ve Avrupa Yeterlilikler Çerçevesi (AYÇ) için yapılan hazırlıkların önem verilen 
başlıklardan biri olduğunu belirterek yapılandırılmış sınavların, vaka temelli eğitimlerin ve 
asistan hekimler için öğrenim becerilerini ölçen sınav uygulamalarının yaygınlaştırılmasının 
önemi dile getirildi. Ayrıca geri bildirimlerin dikkate alındığı ifade edilerek eğitim 
faaliyetlerinde Temel Hekimlik Uygulamaları ve Similasyon Merkezi’nin daha çok kullanılması 
istendi.  

Kocaeli Üniversitesi Rektör Yardımcısı Prof. Dr. Ercüment Çiftçi, tezlerin yayına dönüşmesini, 
asistan hekimlerin yayın yapmasını istediklerini ifade etti. Acil Serviste Radyoloji bölümü 
kurduklarını, bilgisayarlı sınav merkezinin aktif olarak kullanıldığını söyleyerek, dekanlığı 
özverili çalışmalarından ötürü tebrik etti. Ayrıca YÖK ve Sağlık Bakanlığı’ndan asistanların 
ücretlerinin ve uygulamalarının farklı olduğu, bunun asistanlar arasında huzursuzluğa neden 
olduğu ve bununla ilgili bir düzenleme önerisinin yapılması gerektiği dile getirildi.  

Dahili Bilimler Bölüm Başkanı Prof. Dr. Berrin Çetinarslan İç Hastalıkları AD olarak mezuniyet 
öncesi eğitimde sorun yaşanmadığını, öğrenci pratiklerinin bilim dalları arasında eşit 
dağıtıldığını, sınavlarda yapılandırılmış sözlü, hasta başı pratik sınavı ve yazılı olmak üzere 
çoklu değerlendirme yaptıklarını ve bölümlerde yapılan konsey, seminer gibi faaliyetlere 
intörnlerin de katıldığını ifade etti. Ayrıca asistan sayısının fazlalığına dikkat çekti.  

Çocuk Hastalıkları ve Sağlığı AD Başkanı Prof. Dr. Metin Aydoğan sınavlarda yapılandırılmış 
sözlü sınavın yanında OSCE yöntemini de kullandıklarını, benzer bir uygulamayı klinik beceri 
kazandırmak için asistanlarına da uyguladıklarını ve makale yazma eğitimi verdiklerini belirtti. 
Ayrıca preklinik dönem derslerinde aksamalar olmaması için öncesinde öğretim üyelerine 
mesaj yolu ile bilgilendirme yapılması uygun olacağını dile getirdi. Dekan yardımcıları 
tarafından asistanlara verilen bu eğitimlerin ve yapılandırılmış sınavlar, Bilgisayar 
Laboratuvar Sınavları, OSCE gibi olumlu ölçme-değerlendirme yöntemlerinin artırılması ve 
yaygınlaştırılmasının önemi vurgulandı. 

Göğüs Hastalıkları AD Başkanı Prof. Dr. Haşim Boyacı Dönem VI öğrencileri için bu sene farklı 
bir uygulama yaptıklarını, sabahları kıdemli asistanlar eşliğinde poliklinik hastalarını, öğleden 
sonra da öğretim üyelerinin yanında özel hasta muayenelerine gözlemci olarak katıldıklarını 
ve öğrencilerin bu uygulamadan memnun olduklarını ifade etti. 

Aile Hekimliği AD Başkanı Prof. Dr. Müge Alvur tarafından Dönem I’de yapılan kanıta dayalı 
eğitim uygulamalarının diğer dönemlerde de yapılabilmesi için yeni bir düzenleme yapılması 
önerildi. Ayrıca asistan sayısının çok olması nedeni ile mekânsal sorunlar yaşandığı ve 
asistanların çok olduğu bölümlerde akran zorbalığı yapıldığı dile getirildi. 

Nükleer Tıp AD Başkanı Prof. Dr. Hakan Demir Dönem IV’te staj programlarının olması ve 



Dönem III’teki klinik korelasyon derslerinin tekrarını da içermesi nedeni ile Dönem III’teki 
dersin kaldırılmasının uygun olacağını iletti. Yönetim tarafından bu talebin Mezuniyet Öncesi 
Eğitim Komisyonuna iletilmesinin uygun olacağı belirtildi. 

Çocuk Ruh Sağlığı AD Başkanı Prof. Dr. Özlem Yıldız tarafından asistanlara posterde ilk isim 
veya sözlü sunumlarının olması halinde kongre desteğinin verilebilmesi için bir çalışma 
yapılması talebi dile getirildi. 

 Fizik Tedavi ve Rehabitasyon adına toplantıya katılan Doç. Dr. Ilgın Sade Batı yerleşkesinde 
bulunan binada derslik olmadığını, bunu Sağlık bilimleri Enstitüsü ile konuşarak çözdüklerini,  
fakat öğrencilerin yemek sorununun da olduğunu ve ulaşımda güçlük yaşandığını belirtti. 
Personel yemekhanesinde yemek yenmesi önerildi. Başhekim Prof. Dr. Görkem Aksu 
tarafından bu konu ile ilgilenildiği ve çalışmaların başlatıldığı ifade edildi.  

Nöroloji AD adına katılan Prof. Dr. Ayşe Kutlu mezuniyet sonrası dönemde asistanların 
poliklinik, servis, EEG, EMG ve uyku laboratuvarında çalıştıklarını, mezuniyet öncesi eğitim 
için de yapılandırılmış sınav çalışmalarını başlattıklarını belirtti. 

Halk Sağlığı AD Başkanı Prof. Dr. Çiğdem Çağlayan toplum sağlığı ve kenti tanıma adına 
mezuniyet öncesi eğitimde yapılan kurum ziyaretleri için ulaşım konusunda destek 
istediklerini dile getirdi. Öğretim üyesi açıklarının bulunduğunu, mezun olanların mecburi 
hizmetlerini kurumumuzda yapması sağlanabilirse öğretim üyesi açığının bir miktar telafi 
edilebileceğini vurguladı. Ayrıca İş ve Meslek Hastalıkları uzmanlık alanının açılmasını önerdi. 
Mevcut otoparkın yetersiz olduğunu da dile getirdi. Yönetim tarafından otopark sorununun 
başhekimliğin de katılacağı akademik kurulda dile getirilmesinin doğru olacağı ifade edilerek 
klinik dönemlerde dikey entegrasyonun çok az olduğu, bunun arttırılması gerektiği ve bunun 
için Dönem IV ve V stajlarına Temel Bilimler ile ilgili derslerin eklenmesi için Klinik ve Temel 
Bilimlerin bir araya gelmesinin uygun olacağı belirtildi.  

 


